
 

 
 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 9. 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 19.10.2021. 



9. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja  održana je 

19.10.2021. godine u 18:00 sati putem Zoom aplikacije. 

Prisutni: Margareta Puškarić. Ljiljana Petković, Iva Gričar,    Petra Mašić Jeftić, Hana Palijan, Mia 

Perić, Milan Čolić, Ela Mihovilović Brkić, Darko Ćuruvija 

Odsutni: Krešimir Hrs, Jasna Matić, Anja Alispahić, Vlatka Matić 

Ostali prisutni: Ivana Šamija (glavna tajnica) 

Sjednica započinje u 18:00 sati, predsjednica pozdravlja sve prisutne te predlaže usvajanje 

Dnevnog reda. 

Članovi IO jednoglasno usvajaju Dnevni red te isti glasi: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Verifikacije odluka donesenih online glasovanjem 

3. Kalendar natjecanja 

4. Kup tehničkih vještina 

5. Pripreme reprezentacije 23.10. - Rijeka 

6. Molba KSP Sisak 

7. Podvodni zvučnik 

8. Pravilnik o radu nacionalnih ekipa 

9. Sudačke naknade 

10. 25 godina Saveza – organizacijski tim 

11. Ostalo: donacija Gracom development, dojmovi s Comen kupa 

 

Ad 1. 

Predsjednica daje Zapisnik sa prethodne 8. sjednice koja se održala 26.08.2021. na glasanje te je 

isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2. 

Predsjednica daje na verifikaciju sljedeće odluke donesene elektronskim glasovanjem: 

1. Odluka donesena dana 08.09.2021. godine kojom se za Izbornicu nacionalnih ekipa 

sinkroniziranog plivanja na olimpijski ciklus 2021.- 2024.; do 01.09.2024. godine, imenuje 

VALERIA PETRACHINA. 

2. Odluka donesena dana 08.09.2021. godine kojim se donosi Pravilnik o registraciji članova 



Hrvatskog saveza sinkroniziranog „umjetničkog“ plivanja 

3. Odluka donesena dana 15.09.2021. godine kojom se iznimno za ovu natjecateljsku sezonu 

2021./2022. rok za registraciju članova produžuje do 15.10.2021. godine. 

4. Odluka donesena dana 15.09.2021. godine kojom se Ana Novak razrješuje funkcije 

Izbornice nacionalnih selekcija te funkcije člana Tehničke komisije 

Odluka o verifikacije navedenih odluka jednoglasno je usvojena. 

Ad. 3.  

 

Kalendar natjecanja koji je predložen od Tehničke komisije dostavljen je svim klubovima te su 

oni kao priređivači pojedinih natjecanja potvrdili termin održavanja. 

Stoga predsjednica navedeni Kalendar daje na usvajanje te je isto jednoglasno usvojen. 

 

Slijedom navedenog, donosi se odluka kojom Kalendar natjecanja za sezonu 2021./2022. glasi: 

19.11. - 20.11.2021. Međunarodni miting „Sisak open“ – KSP Sisak 

27.11.2021. Kup tehničkih vještina – KSP Mladost 

19.02 - 20.02.2022. Kup umjetničkih rutina – KSP Sisak 

26.03. - 27.03.2022. Prvenstvo Hrvatske za juniore - ŠASK 

07.05. - 08.05.2022. Prvenstvo Hrvatske za seniore – KSP Dolfina 

04.06. - 05.06.2022. Prvenstvo Hrvatske za Mlađe juniore – KSP Medveščak 

18.06. - 19.06.2022. Međunarodno natjecanje „Primorje sinkro kup“ – KSP Primorje Aqua Maris 

02.07. - 03.07.2022. Prvenstvo Hrvatske za kadete – KSP Primorje Aqua Maris 

Ad 4. 

 

Tehnička komisija dala je prijedlog figura i elemenata za nadolazeći Kup tehničkih rutina koji je 

predan na glasanje te se isti jednoglasno usvojio. 

Slijedom navedenog, donosi se odluka o figurama i elementima za Kup tehničkih rutina a one su 

za: 

- Seniorke: 2., 3., 4. i 5. element tehničkog tima 

- Juniorke: 1., 2., 3. i 4. element tehničkog tima 

- Mlađe juniore: 423 Ariana 2.2. 143 Rio 3.1. + group 1: 351. Jupiter 2.8,  

437.Oceanea 2,1. 

- Kadete: 106 Straight Ballet Leg 1.6; 301 Barracuda + group 1: 420 Walkover Back 1.9; 



327 Ballerina 

 

Ad 5. 

 

Predsjednica daje prijedlog da se planirane pripreme reprezentacije koje su se trebale održati 

23.10. u Rijeci a na kojim je trebalo prisustvovati cca 55 osoba otkažu uslijed financijskog troška 

koji Savez trenutno ne može podnijeti i uslijed epidemiološke situacije koja je trenutno u RH, a 

radi se o velikom povećanju zaraženih osoba Covidom 19 te rizikom za zarazu. 

Prijedlog je iznesen u dogovoru sa Izbornicom te ona prihvaća mogućnost odlaska u matične 

klubove plivačica kandidatkinja za reprezentaciju te da na taj način izvrši planirana testiranja. 

Milan Čolić i Darko Ćuruvija smatraju kako je navedeno opravdani razlog otkazivanja priprema 

u Rijeci te da se odlaskom Izbornice u klubove smanjuje rizik od zaraze s obzirom na 

epidemiološku situaciju. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 6. 

 

Zamolba KSP Sisak kojom se traži dopuštenje za nastup dvije mlađe juniorke u juniorskoj 

kategoriji samo u disciplini kombinacija na Prvenstvu Hrvatske proslijeđen je Tehničkoj komisiji 

te je njihov stav sljedeći: 

„ TK nije suglasna s dopuštanjem nastupa dvaju plivačica mlađih juniorki (koje nisu prijelazno 

godište) u juniorskoj kategoriji za KSP Sisak. Osim pravila koje smo usvojili zbog zaštite 

plivačica, kao i vjerojatnosti da se svaki od klubova našao u sličnoj situaciji, a ponajviše zato što 

ovakav odgovor i dalje omogućuje nastup KSP Sisak u željenoj disciplini (kombinacija može 

imati najmanje 5 plivačica) većinskim brojem glasova TK je donijela ovakvu odluku.“ 

Predsjednica navodi i problematiku u kojoj se trenutno nalazi KSP Sisak a radi se nedostatku 

plivačica i stručnog kadra te navode kako se klub nalazi pred gašenjem.  

Traži se očitovanje i ostalih članova IO o zamolbi KSP Sisak. 

Mia Perić predlaže da se u ovom slučaju napravi iznimka te da se dozvoli plivačicama nastup čiji 

je razlog održavanje postojanje kluba a ne oduzimanje prednosti drugom klubu. 

Iva Gričar podržava mišljenje Mie Perić ukoliko se radi o boljitku kluba. 

Milan Čolić navodi kako u zamolbi nema dovoljno argumenata kojima bi se trebalo dopustiti 

traženo te zahtjeva dodatno objašnjenje za isto. 

Darko Ćuruvija podržava stav Milana Čolića te daje prijedlog da se imenuje jedan član IO koji će 

otići osobno u KSP Sisak te obaviti razgovor sa vodstvom kluba kako bi saznali zbog čega se klub 

našao u ovakvoj situaciji. 



Predlaže se Iva Gričar koja će ispred Saveza otići u Sisak zajedno sa Ivanom Šamija te će se nakon 

toga donesti odluka na temelju zamolbe KSP Sisak. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

Ad 7. 

 

Predsjednica navodi kako je se tijekom priprema u Zgrebu podvodni zvučnik strgao te da je isti u 

funkciji ali  ga je potrebno popraviti. 

Isto tako navodi kako odgovorna osoba na pripremama koja je i preuzela opremu od Saveza treba 

snositi troškove popravka. (radi se o tadašnjoj izbornici Ani Novak) 

Članovi IO predlažu da se prvo potraži ponuda za popravak nastale štete te će se s obzirom na 

iznos štete donesti odluka, no smatraju da se oprema mora čuvati te da se za istu treba preuzeti 

odgovornost. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 8. 

 

Valeria Petrachina preuzimanjem dužnosti Izbornice navodi kako je nemoguće ispoštovati rokove 

zadane Pravilnikom o nacionalnim ekipama Hrvatskog saveza sinkroniziranog „umjetničkog“ 

plivanja te ukazuje na nelogičnosti u Pravilniku o natjecanjima. Sukladno tome predlaže izmjenu 

sljedećeg: 

• Članak 10. Pravilnika o nacionalnim ekipama – izmjena roka za izradu traženog 

• Članak 6. i 18. Pravilnika o natjecanjima 

Slijedom navedenog, donosi se odluka kojoj se prihvaćaju izmjene koje će se izglasati kada budu 

definirane. 

 

Ad 9. 

 

Margareta Puškarić, Tihana Šiletić, Iva Gričar i Milan Čolić održali su sastanak na temu sudačkih 

naknada te podržali prijedlog dostavljeni Prijedlog promjena plaćanja sudačkih naknada koji 

glasi: 

“ Članovi vijeća predsjednika i vijeća instruktora ZS HSUP-a (Iva Gričar, Vesna Kljaković, Mia 

Perić i Tihana Šiletić) su na sastanku 16.09.2021. donijeli slijedeće zaključke vezano uz plaćanje 

sudačkih naknada: 

1. Plaćanje se vrši po kolu tj. disciplini po važećem cjeniku HSUP: 

- za bodovne suce 70 kn po discipline 



- za vrhovnog suca 140 kn po discipline 

2. U slučaju manjeg broja bodovnih sudaca od potrebnog za rutine, kada jedan sudac sudi 

dvije ocjene, plaća se kao da je sudio jednu ocjenu. 

3. Za mjerioca vremena i druge pomoćne suce naknada se smanjuje na 35 kn po kolu tj. 

disciplini. 

4. Preporuka je da vrhovni sudac ne sudi istovremeno i kao bodovni, osim u iznimnim 

slučajevima kada je broj sudaca takav da se natjecanje ne može održati. U slučaju da 

vrhovni sudac ipak mora suditi kao bodovni sudac kako bi se moglo održati natjecanje, 

za to suđenje kao bodovni sudac ne isplaćuje se dodatna naknada kao za bodovnog 

suca, već samo naknada koja je predviđena za vrhovnog suca.“ 

Uz navedene izmjene predsjednica navodi kako će Savez pokriti troškove doktora na službenim 

natjecanjima uz troškove naknade za vrhovnog suca te osobe za obradu podataka. 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 10. 

 

Predsjednica predlaže da se imenuje organizacijski tim koji će uz tajnicu Saveza organizirati 

svečanost 25 godina Saveza. 

Prijedlog Organizacijskog tima je sljedeći: 

- Tihana Šiletić 

- Darko Ćuruvija 

- Lana Marković 

- Vesna Ružić 

 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

Ad 11. 

 

➢ Predsjednica obavještava kako je Gracom development d.o.o. donirao Savezu iznos od 

10.000,00 kuna te zahvala ide Hani Palijan koja je dogovorila sastanak. 

➢ Predsjednica ovim putem pohvaljuje organizaciju Europskog prvenstva i Comen kupa, 

KSP Primorje Aqua Maris i Riječki sportski savez. Kako je bila prisutna samo na 

ceremoniji otvaranja natjecanja zamolila je sutkinju Ivu Gričar za osvrt na navedeno 

natjecanje. Iva smatra kako je cijelo natjecanje bilo dobro organizirano. Zajedno sa 

Tihanom Šiletić ukazala je na prvom službenom sastanku kako nije bila vidljiva nikakva 

oznaka Saveza nakon čega je isto ispravljeno. Nadalje smatraju kako na takvom 



međunarodnom natjecanju čiji je organizator Savez osobe koje rade u organizaciji trebaju 

predstavljati Savez a ne isticati svoj matični klub. 

➢ U Savez je pristigla prijava za registracijom stane državljanke u Hrvatski savez 

sinkroniziranog „umjetničkog“ plivanja. Naime, KSP Primorje Aqua Maris poslalo je 

prijavu za registracijom plivačice Anastasiie Arkhipovskaie iz Rusije. Sukladno članku 

21. Pravilnika o registraciji članova Hrvatskog saveza sinkroniziranog „umjetničkog“ 

plivanja, IO donosi jednoglasnu odluku o prihvaćanju navedene plivačice u Savez. 

➢ 26. – 28.11.2021. održava se Len klinika umjetničkog plivanja u Beogradu. Za navedeno 

prijavile su se Iva Gričar i Marija Šavko. Predsjednica navodi kako Savez može pokriti 

trošak za jednu osobu te predlaže da to bude Iva Gričar koja ima već osiguran smještaj u 

Beogradu (potrebno je pokriti trošak kotizacije) te će nakon toga održati seminar za suce 

i trenere u Hrvatskoj sa svim materijalima koje prikupi na Len klinici. Isto tako ukoliko 

još netko želi prisustvovati Len klinici moći će se prijaviti preko Saveza ali o svom trošku. 

Prijedlog se daje na glasanje te je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja predsjednica zaključuje sjednicu te pozdravlja prisutne. 

Sjednica IO završena je u 18:50 sati. 

 

Ivana Šamija Margareta Puškarić 

Glavna tajnica Predsjednica HSSP 

Stamp


